
 

 

 

 

Tarnów, 29 października 2024 r. 

KRM.0003.133.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na IX sesji Rady Miejskiej 24 października 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Krzysztof Rodak złożył następujące 
zapytania i wnioski: 
1. W odpowiedzi uzyskanej na wniosek z poprzedniej sesji (KRM.0003.90.2024) dotyczący instalacji 

przetwarzania odpadów w Krzyżu padły słowa, że Gmina poszukuje możliwości źródeł 
finansowania. W uzupełniniu radny chciał znać odpowiedzi na następujące pytania: 
- co z inwestycją wpisaną w strategię aglomeracji i finansowaną ze środków ZIT? („Czy zniknęły te 
środki? Ona była wpisana w strategię.”) 
- czy ten zakres zawarty w dokumentacji, która jest tworzona, zawiera działania antyodorowe 
naprawdę?  
- czy w budżecie na przyszły rok będzie umieszczona inwestycja, która doprowadzi do trwałego 
wyłączenia problemu odorowego w Krzyżu? 
W nawiązaniu do pytań z poprzedniej sesji poprosił o bardziej szczegółowe informacje odnośnie 
do Programu Funkcjonalno-Użytkowego, etapów realizacji, harmonogramu. 

 
2. Zasugerował powstanie programu budowy miejsc parkingowych w mieście. Nie tylko w strefie 

płatnego parkowania, ale również w osiedlach mieszkaniowych. Program ten powinien 
uwzględniać geometrię drogi, możliwości lokalizacji. W ramach tego programu powinny zostać 
przeprowadzone uzgodnienia z radami osiedli, spółdzielniami mieszkaniowymi czy 
administratorami tych terenów. Radny uważa, że temat miejsc parkingowych powinien być 
potraktowany strategicznie, a nie na zasadzie interpelacji rannego. Należałoby przejrzeć wszystkie 
ciągi komunikacyjne w centrum i zastanowić się, czy nie można przebudować parkingów lub 
zmienić organizację ruchu, żeby tych miejsc parkingowych było więcej.   


